
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 10/02/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Τροποποίηση πυργίσκου στο “ΤΟΜΑ ΒΜΡ-1” αντί αποσύρσεως του εν 

λόγω οχήματος» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με δημοσίευμα στο διαδίκτυο, της 6ης Φεβρουαρίου 2021, ο ουκρανικός 
στρατός μετατρέπει τα οχήματα «ΤΟΜΑ BMP-1» σε σύγχρονο όχημα μάχης, με 
δυνατότητες προσβολής σειράς στόχων από άρματα μάχης έως και κάθε λογής 
τεθωρακισμένα οχήματα, ενώ θα διαθέτει νέο ψηφιακό σύστημα σταθεροποίησης, το 
οποίο εγγυάται αποτελεσματικές βολές σε οποιαδήποτε κατάσταση κίνησης. Ο πύργος 
θα αποτελείται από: α) ένα πυροβόλο των 30 χιλιοστών ZTM-1 (2A72) με αναχορηγία 
320 βλημάτων, β) ένα πολυβόλο ΡΚΤ των 7,62 χιλιοστών με 2.000 βλήματα εκ των 
οποίων τα 350 έτοιμα προς βολή, γ) εκτοξευτή βομβίδων των 30 χιλιοστών AGS-17 με 
116 βομβίδες, εκ των οποίων οι 29 έτοιμες για βολή, δ) δύο εκτοξευτές για 4 Α/Τ 
πυραύλους και ε) σύστημα παραγωγής καπνού 902V “Tucha” με έξι συνολικά (τρεις ανά 
πλευρά του πύργου) αφετήρες καπνογόνων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να διερευνήσετε το ενδεχόμενο, η πατρίδα μας, αντί απόσυρσης των δικών 
της θωρακισμένων οχημάτων «ΤΟΜΑ BMP-1/P OST», να τα εκσυγχρονίσει, κατά τον 
ανωτέρω τρόπο, με χρήση εκείνων των ποιοτικών στοιχείων που θα διαθέτει ο 
πυργίσκος των «ΤΟΜΑ BMP-1/P OST», του ουκρανικού στρατού, ώστε να δοθεί, δια της 
ως άνω  τροποποίησης, αφενός, πνοή στην πολεμική μας βιομηχανία και αφετέρου, 
επιμήκυνση στην διάρκεια ζωής των ως άνω θωρακισμένων οχημάτων; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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